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W odpowiedzi na interpelację z dnia 28 sierpnia 2024 r. (wpływ do tut. Urzędu w dniu 

3 września 2024 r.) dotyczącej ulicy Narutowicza w Sierpcu informuję jak poniżej. 

1) Kiedy pomalowane będą na drodze dla rowerów dodatkowe oznakowania? 

Ad. 1 Oznakowanie pionowe i poziome zostało wykonane zgodnie z zatwierdzonym 

projektem organizacji ruchu, natomiast wykonanie dodatkowego oznakowania wymaga 

zmiany projektu organizacji ruchu. Oznakowanie poziome zazwyczaj stosuje się w rejonie 

skrzyżowań, przy wjeździe na ścieżkę lub zjeździe ze ścieżki i takie oznakowanie znajduje się na 

skrzyżowaniu ul. Narutowicza z ul. Okulickiego. 

2) Kiedy ustawione zostaną znaki drogowe, które leżą przy skrzyżowaniu ulic Narutowicza 

i Hożej? 

Ad. 2 Znaki drogowe, które leżą przy skrzyżowaniu ulic Narutowicza i Hożej zostały 

zdemontowane, ponieważ aktualnie Zarząd Dróg Powiatowych realizuje zadanie polegające 

na przebudowie ul. Żeromskiego, w którego zakresie jest również budowa ścieżki rowerowej 

w ul. Hożej. Po zakończeniu robót zostanie wprowadzona nowa organizacja ruchu – 

ustawione znaki. 

3) Co się dzieje z oświetleniem ulicy Narutowicza, od skrzyżowania z Okulickiego do skansenu? 

Ad. 3. W ramach oszczędności została wyłączona jedna z trzech faz oświetlenia ulicznego, 

co stanowi 27 sztuk nieświecących opraw. Pozostałe świecące oprawy są wystarczające do 

oświetlenia tej drogi przy aktualnym natężeniu ruchu. 

4) Czy Velo Mazowia przebiega też przez Sierpc w okolicach skansenu? 

Ad. 4. VeloMazovia jest to sieć szlaków rowerowych w województwie mazowieckim 

opracowana przez stowarzyszenie Zielone Mazowsze. W sumie zaprojektowanych zostało 21 

tras o łącznej długości 2376 km, których szczegółowy opis podany jest na stronie Wikipedii 

pod hasłem VeloMazovia. 

5) Kiedy pomalowane zostaną ławeczki przy trasie, starannie zostaną zawieszone kosze, 

a pomazane farbą oczyszczone i opróżnione? 

Ad. 5. Odmalowanie ławek i koszy zostanie wykonane w kolejnym roku budżetowym po 

uprzednim zabezpieczeniu na ten cel środków w budżecie Miasta. Kosze wzdłuż ulicy 

Narutowicza są opróżniane zgodnie z przyjętym harmonogramem.   

6) Kiedy droga do „Perły Mazowsza” będzie bardziej zadbana, na „perłowym” poziomie? 

Ad. 6. Ulica Narutowicza jest utrzymywana prawidłowo, na poziomie odpowiednim dla tej 

kategorii drogi. 
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